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Hallo allen,

Hierbij het antwoord van VWS (BPZ) op de vraag van het CDA over Intravacc.

Groet,

Antwoord van de minister voor Medische Zorg en Sport op de vraag van het Kamerlid Van den Berg (CDA) over de

vraag of de verkoop van Intravacc moet worden afgesteld.

Dit voorjaaris u gemeld dat de verkoop van Intravacc on hold stond en dat u geinformeerd zou worden zodra er meer bekend is

over de plannen tot privatisering van Intravacc. Het proces van de verkoop wordt bij VWS begeleid door een verkoopteam en

een interdepartementale stuurgroep. Deze heeft mij geadviseerd om gezien de huidige omstandigheden van de coronacrisis een

definitieve verkoop uit te stellen.

Wel is er aanleiding om de rechtsvorm van Intravacc aan te passen van projectdirectie bij het departement naar een

beleidsdeelneming onder VWS, waarbij alle aandelen in handen van de staat blijjven voor een periode van maximaal 2 jaar. Dat

geeft Intravacc de mogelijkheden om haar activiteiten met betrekking tot de ontwikkeling van vaccins verder te

professionaliseren en eenvoudiger samen te werken met private partijen.
U ontvangt op korte termijn een brief met nadere toelichting hierop.
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Hallo allen,

Ter informatie: het CDA (mw. V.d. Berg) heeft de volgende vraag gesteld over Intravacc (een aantal van jullie zijn hier i.s.m.

Concernsturing ook mee bezig)

Overheidsinstelling Intravacc bestaat nog. Intravace ontwikkelt nieuwe en verbeterde vaccins en alternatieve

toedieningsvormen. Terecht heeft de overheid vanwege de coronacrisis uitgesteld om ook dit instituut te verkopen.

HVraag: Maar moet verkoop Intravacc niet worden afgesteld? Graag reactie van de minister.

Deze vraag staat nu in Marjolein (nr. EER behandelaar is BPZ/Concernsturing (EEE EEE) en verzorgt het antwoord.

Groet,


